

2016年国际交流办都发生了什么？（下） What happened for us in 2016?

国际交流办 文佳

Chapter 1

走出去看世界 Overseas Academic Exchange

2016年1月9日，学校书记张曦书记一行，前往美国奥克兰大学，加拿大的温莎大学和温莎湖景三所学校进行了实地考察和访问。

Our secretary Zhang xi went to the USA and Canada to open exploration visits for both countries' universities, Jan 9, 2016.



2016年4月，我校随省委书记陈敏尔赴韩国、越南、柬埔寨三国开展教育交流展。

Our college is one of the teams of Study in China (Guizhou) Education Exhibition in Korea, Viet Nam and Cambodia.



2016年12月，我校赴澳大利亚、新西兰启动中外合作办学准备工作。

Our delegation went to Australia and New Zealand to open the preparatory work on the Sino-foreign cooperative education project in December 2016.

Chapter 2

请进来促发展 Foreign Expert Visit

2016年10月德国学前教育专家我校交流研讨。本次培训，由我校牵头，德国专家还赴安顺和织金幼儿园开展研讨。

The preschool education experts from German participated in the symposium, which is hosted by Guiyang Preschool Education College. German experts went to the kindergartens in Anshun and Zhijin and held the symposium afterwards.



Chapter 3

服务国家战略，引领东盟学前教育事业 Lead the Preschool Education of ASEAN

2016年8月，我校参与并协办第九届中国—东盟教育交流周项目之“国际教育装备与教育信息化展、国际教育装备创新与发展论坛、西南学前教育爱心园援建”

Guiyang Preschool Education College, co-organizer of The Ninth Session of China-ASEAN Education Week, hosted the International Education Equipment and Information Exhibition, Innovation of Education Equipment Forum and Preschool Education Charity Program in South West Part on the August of 2016.



2016年8月，在第九届中国—东盟教育交流周期间，我校与柬埔寨教育部幼儿教师培训中心共同成立的“中国—柬埔寨幼儿教师培训中心”正式揭牌。

China-Cambodia Preschool Educator Training Center founded by Guiyang Preschool Education College was established and unveiled the nameplate in the Ninth Session of China-ASEAN Education Week in August of 2016.